
Styrelsemöte IFK Lit 17-11-20 

 
Plats: Gamla kommunalhuset 

Datum: 2017-11-20 

 

Närvarande: Lars Björk, Peter Engman, Lena Danielsson, Anders Dillner, David Hansson, 

Cecilia Håkansson och Emma Tyrebo 

 

§ 1 Ordf öppnar mötet 

 

§ 2 Till ordf  Lars Björk, sekreterare Lena Danielsson, justerare David Hansson 

 

§ 3 Dagordningen godkännes 

 

§ 4 Föregående protokoll läggs till handlingarna 

 

§ 5 Ekonomisk rapport 

- Emma redovisar en preliminär resultatrapport där det är bokfört till den 15/11. Från saldot 

ska det betalas en hel del räkningar bl a till Intersport. Vi kommer förmodligen sluta med ett 

minusresultat på 10-20.000:-. Bl a saknas det fortfarande en del pengar för utlämnade 

overaller.  

 

- Lotteriförsäljningen: Vi har inte fått in pengar från alla som sålt. Emma påminner dem som 

ännu ej betalt in. 

 

- Hårkvallen gör ingen vinst och det finns inte någon buffert för underhåll. Det finns en 

annons ute i kommande annonsblad att IFK Lit hyr ut den till privatpersoner.  

 

- Det behövs mer administrativ hjälp då Emma känner att hon inte hinner med. Lars och 

Emma pratar med Bykontoret om att utöka köpet av deras tjänster. 

 

§ 6 Inkomna mail/skrivelser 

- Thomas F har skickat ett mail till Lars angående Policyn. Den är lite reviderad och Thomas 

har även bifogat ett upprop till byborna för att engagera fler till föreningen. Lars tar kontakt 

med Christer Jonsson så att vi får in det på hemsidan. 

 

§ 7 Rapport fotboll 

- Peter önskar nya matchställ till sitt lag och har börjat söka sponsorer till det. 

 

- Tjejer 04/05 har påbörjat ett samarbete med HSK. Båda lagen har kvar sin tillhörighet till 

respektive klubb men tränar och kommer att spela match tillsammans. 

 

- Pojkar 06/07 saknar tränare. Laget måste kalla till föräldramöte för att försöka få någon 

intresserad.  

 

§ 8 Innebandy 

- Träning torsdagar och även söndagar under 4 veckors tid. Match till helgen och David letar 

efter matchställ. Saknas även målvaktsutrustning.  

 

 



 

 

§ 9 Hårkvallen 

Inget särskilt idag. 

 

§ 10 Övriga frågor 

- Då vi inte är nöjda med Intersport så beslutar vi att vi byter sportkedja från 180101. 

 

- 100 årsjubileet.  

Det var ett möte inbokat och annonserat via Facebook och andra fysiska anslagstavlor med 

Vuxenskolans hjälp. Endast en person närvarade vilket visar att intresse saknas i bygden. 

 

§ 11 Nästa möte  

Nästa möte 29/1 2018 kl 18.30  

 

§ 11 Ordf avslutar mötet 

 

 

 

 

 

_______________________________  ________________________________ 

Ordförande Lars Björk   Sekreterare Lena Danielsson 

 

 

 

_________________________________ 

Justerare David Hansson 


